



姓 名：郭惠萍
職 稱：助理教授
學 歷： 國立高雄師範大學英語系博士
(文學組)
專 長：英美小說、戲劇
教授科目：西洋文學導讀、英文閱讀與習作、
英語聽力與表達
辦 公 室：商管 8606 (研究室 商管 8601)
分 機：348
e-mail : kuodenise@gmail.com

Part I 期刊論文

1. 發表論文於德霖學報 18 期(2004/6)
Kuo, Hui-pin. The Influences of Naturalistic Essences Upon Female Self-Awareness in Ibsen's *Ghosts*.
2. 發表論文於德霖學報 19 期(2005/6)
Kuo, Hui-pin. Binary Oppositions in *The Tragedy of Antony and Cleopatra*.
3. 發表論文於德霖學報 21 期(2007/6)
Kuo, Hui-pin. Multi-images of Vivien in Tennyson's *Merlin and Vivien* of *The Idylls of the King*
- 4 發表論文於德霖學報 22 期(2008/6)
Kuo, Hui-pin. Remembering the Forgotten: A Postcolonial Reading on Black Slavery in Toni Morrison's *Beloved*.

Part II 研討會論文(Conference presentations)

1. 2004/11/04 德霖技術學院 2004 年全方位技職英語教學研討會發表論文
Kuo, Hui-pin. Cross-cultural Metamorphoses in Maxine Hong Kingston's *Tripmaster Monkey*: his fake book.
2. 2006/10/05 德霖技術學院 2006 年技專校院提升學生外語能力研討會發表論文
Kuo, Hui-pin. "Bleak House: A World of Disability—Learning Victorian England through Charles Dickens."
3. 2006/11/12 於第十五屆中華民國英語文教學國際研討會發表論文
Kuo, Hui-pin. "Teaching Asian American Novels to Students of Applied Foreign Language Department as Literature-cultural Studies—Using Amy Tan's *Joy Luck Club* as an Example."
4. 2008/11/04 德霖技術學院 2008 年技專校院提升學生外語能力研討會發表論文

- Kuo, Hui-pin. "Teaching Poetry to College Students of Applied Foreign Languages Department as Literary-Cultural Studies—Using Alfred Lord Tennyson's *Ulysses* as an Example."
5. 2009/11/03 德霖技術學院 2009 年技專校院作與交流計畫英語數位教材教學工作坊發表論文
- Kuo, Hui-pin. "A *New Life*: A Quest-Romance for love."
6. 2011/05/31 德霖技術學院 2011 年技職英語教學研討會發表論文
- Kuo, Hui-pin. "Binary opposition in Henry James's *The Bostonians*"
7. 2013/6/30 德霖技術學院 2013 年英語文教學研討會
- "Wandering as a Searching for Self-identity: A Tragedy of A Black Father in Alice Walker's *The Third Life of Grange Copeland*"
8. 2014/12/30 德霖技術學院 2014 年英語文教學研討會
- "Teaching Poetry to College Students of Applied Foreign Language Department as Literary-cultural Studies—Using Li-Young Lee's Poetry as an Example"

Part III 專書 books

1. Kuo, Hui-pin. *A Collection of Reading Reviews on Works by Asian American Writers*. Published by 文鶴 (2011/7)

Part IV 證照

1. TKT 國際英語教師證照(模組 1)
2. TKT 國際英語教師證照(Young Learner)
3. 102 外語領隊人員(英語)
4. 103 外語導遊人員(英語)
5. EERI 初階會議展覽英語接待人員乙級證照
6. EERI 中階會議展覽英語接待人員乙級證照